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	在国内外学术期刊上发表的论文情况（请重点填写5-8项）：
《Meta-analytic Comparison on the Influence Factors of Knowledge Transfer in Different Cultural Context》《Journal of Knowledge Management》2014年18（2）
《新服务开发引入阶段前后台知识转移机制研究》《科研管理,》2014年35（3）

  《新服务开发的知识转移：前后台视角》浙江大学出版社2014年

《A Process Model of Emotional Labor of Nursing: Case Study of Two Chinese Public Hosplitals》

《International Journal of Public Administration》2014年37（10）

《Trust repair in Business Process Outsourcing: A Multi-case Study in China》《Journal of High Technology Management Research》2013年24（2）

李靖华，毛丽娜，呼叫中心与后台部门间的知识转移——社会资本理论视角，科学学研究，2013（8）

李靖华，常晓然，基于元分析的知识转移影响因素研究，科学学研究，2013（3）
《The Front/back Office Configuration in New Service Development: Case Study of Local Commercial Bank in China》《International Journal of Services Technology and Management》2012年18(3/4)
李靖华，阮绍平，我国软件企业外包信任关系的路径演变分析——对杭州的多案例研究，科学学研究，2012（3）
《Service Innovation Research in China: Past, Rresent and Future》《Journal of Science and Technology Policy in China》2012年3（1）
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